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                  GRADSKO VIJEĆE 

 

     Klasa:  021-05/18-01/04  

     Urbroj:2142/01-01-18-3 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K    

 

9. sjednice Gradskog vijeća Grada Krka održane 06.  kolovoza  2018.  godine u Maloj 

Vijećnici Grada Krka u Krku. 

 Započeto u 19,00 sati. 

Nazočni: Marinko Pavlić,  Josip Brusić, Barbara Toljanić, Josip Mrakovčić, Ines 

Balorda, Siniša Patrk, Danijel Brozić, David Mrakovčić, Darko Purić, Goran Marević, 

Anto Čabraja, Zlatko Morožin, Berislav Manestar, Franjo Volarić i Milan Žužić.   

   

Sjednici također prisustvuju:  Darijo Vasilić, gradonačelnik Grada Krka, Čedomir Miler, 

Zamjenik gradonačelnika Grada Krka, Marinko Bajčić, pročelnik JUO Grada Krka, Dinka 

Pejnović, voditeljica Odsjeka za proračun i financije, Ines Galjanić, stručni suradnik Odsjeka 

za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Mladena Matejčić, viši stručni referent u Odsjeku za 

opće, pravne i kadrovske poslove, predstavnik tvrtke Planimetar d.o.o. Mladen Kardum ing. 

građ., Mladen Trinajstić, izvjestitelj  Novog lista i Igor Gržetić izrađivač internet stranica 

Grada Krka. 

Sjednicu otvara Marinko Pavlić,  predsjednik Gradskog vijeća, koji  utvrđuje da je na 

sjednici prisutno 15  (petnaest) članova Vijeća, te se u skladu s tim mogu donositi 

pravovaljane odluke.  

 

U  nastavku sjednice, utvrđen je sljedeći: 

D  N  E  V  N  I      R  E  D: 

1. Usvajanje zapisnika  8. sjednice Gradskog vijeća Grada Krka, održane 27. lipnja 

2018. godine. 

2. Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Krka za 2018. 

godinu s prilozima: 

a) Knjiga izdanih računa  do 30. lipnja 2018.; 

b) Izvod iz knjige javnog duga do 30. lipnja 2018. i 

c) Izvještaj o korištenju proračunske zalihe od 01.01. do 30.06.2018. godine. 
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3. Prijedlog I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Krka za 2018. godinu. 

4. Prijedlog Odluke o II. izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Krka za 2018. godinu. 

5. Prijedlog Odluke o zaduživanju kod Erste&Steiermärkische Bank d.d. Rijeka za 

financiranje projekta Izgradnja ceste na Malom Kartecu u gradu Krku. 

6. Prijedlog Odluke o zaduživanju kod Hrvatske banke za obnovu i razvitak za 

financiranje projekta Modernizacija postojeće javne rasvjete u dijelu grada Krka. 

7. Prijedlog Odluke o donošenju III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

UPU 1 – Krk (NA1, R11, R38, R310, R311). 

8. Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja 25 – kamp Glavotok 

(T3). 

9. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja dijela područja 

“Zona 29“ na predjelu Sv. Petar u gradu Krku. 

10. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela 

područja Radićeve ulice u gradu Krku. 

11. Izvješće o provedenoj stručnoj analizi zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja 

osnovanosti pokretanja postupka za izradu i donošenje, odnosno izmjenu i dopunu 

prostornoplanske dokumentacije za 2017. godinu. 

12. Pitanja i odgovori. 

 

 

Ad 1. 

U raspravi po Zapisniku sa 8. sjednice Gradskog vijeća održane 27. lipnja 2018. godine, član 

vijeća Goran Marević iznio je primjedbu na dostupnost materijala vezanih uz 9. sjednicu 

Gradskog vijeća. Naime, mnogi materijali nisu dostupni na e sjednicama te ih vijećnici nisu 

mogli pogledati.  

Gradonačelnik Darijo Vasilić obrazložio je kako je radi velikog obima materijala koji je 

pripreman za ovu sjednicu Gradskog vijeća, bilo problema sa aplikacijom, te da ukoliko su 

vijećnici nezadovoljni primanjem materijala na aplikaciji e sjednice, mogu kontaktirati 

Mladenu Matejčić ili tajnicu Gradonačelnika, te svoje materijale preuzeti u printanom obliku, 

u prostorijama Odsjeka za opće, pravne i kadrovske poslove. Materijali su u poslovničkom 

roku slani vijećnicima   putem aplikacije,  ali su također bili i dostupni na web stranicama 

Grada Krka.  

Nadalje, član vijeća komentira kako je vezano za raspravu po Zapisniku iz 8. sjednice 

Gradskog vijeća nema nikakvog detaljnijeg odgovora na postavljeno pitanje „da li postoji 

spisak obveznika i može li se dobiti  detaljan izvještaj o ročnosti po stanju nenaplaćenih 

potraživanja za komunalnu naknadu na dan 31. 12. 2017. godine“, obzirom da dostavljenim 

Izvješćem od službi Grada Krka nije bio zadovoljan iz razloga jer je Izvještaj dostavljen  bez 

korištenja osobnog imena i prezimena  dužnika. 

Gradonačelnik Darijo Vasilić opetovano je objasnio da je korištenje osobnih podataka, bez 

prethodne suglasnosti stranke moguće povrijediti pravo osobnosti, sukladno Zakonu o zaštiti 

podataka i Uredbe GDPR-a. 
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Zatraženo je mišljenje Agencije za zaštitu osobnih podataka, te ukoliko bude potrebno službe 

Grada Krka pripremiti će izmjenu Poslovnika Gradskog vijeća Grada Krka.   

 Nakon iznesene primjedbe i obrazloženja, Gradsko vijeće Grada Krka sa 15 (petnaest) 

glasova „za“ jednoglasno je donijelo sljedeći  

Z A K L J U Č A K 

Usvaja se Zapisnik s 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Krka održane 27. lipnja 2018. 

godine.  

Ad 2. 

U točki Dnevnog reda  prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Krka 

za 2018. godinu s prilozima, Dinka Pejnović obrazložila je sljedeće:  

Konsolidirani Proračun Grada Krka u razdoblju od 01. siječnja do 30. lipnja 2018. godine ostvario je 

prihode i primitke u iznosu od 32.067.720,21 kn, što predstavlja 38,45% od planiranog godišnjeg 

konsolidiranog Proračuna. Budući da je u istom razdoblju prošle godine realizirano 30.113.746,08 kn 

prihoda i primitaka, ove je ostvareno 1.953.974,13 kn prihoda više, što predstavlja povećanje od 6,5%, 

iliti 17% uzme li se u obzir 4.614.443,12 kn prenesenog viška prihoda iz prethodne godine. Postotak 

ostvarenja prihoda u prvom polugodištu uobičajeno je manji od 50%, obzirom da je, radi turističke 

sezone, priliv sredstava pojačan u drugom dijelu godine, čemu treba pridodati i neostvaren planirani 

prihod od zaduživanja u iznosu od 3.200.000,00 kn za uređenje Multimedijalnog kulturnog centra te 

rekonstrukciju nerazvrstane ceste na području Malog Karteca, što ukupno iznosi 4% Proračuna. 

Povećanje prihoda, u odnosu na isto prošlogodišnje razdoblje, ostvareno je od poreza na dohodak, 

poreza na imovinu, poreza na robu i usluge, pomoći proračunu iz drugih proračuna, pomoći izravnanja 

za decentralizirane funkcije, pomoći proračunskim korisnicima iz proračuna koji im nije nadležan, 

prihoda od financijske imovine, prihoda od kazni i upravnih mjera te prihoda od prodaje neproizvodne 

dugotrajne imovine, dok su smanjenje zabilježili prihodi od upravnih i administrativnih pristojbi, 

komunalna naknada  i komunalni doprinos, prihodi od prodaje proizvoda i robe te pruženih usluga, 

kao i prihodi od prodaje proizvedene dugotrajne imovine. 

Prihodi od prodaje nefinancijske imovine, odnosno prodaje građevinskih zemljišta i objekata ostvareni 

su u iznosu od 1.090.405,03 kn, što je samo 18% od Proračunom planiranog za ovu godinu. S obzirom 

na to da je Proračunom predviđeno 6.052.000,00 kn prihoda od prodaje nefinancijske imovine, u ovom 

obračunskom razdoblju realizacija po ovom prihodu značajnije odstupa od plana. Uz to, od financijske 

imovine i zaduživanja u prvoj polovici ove godine, planirana sredstva kredita za uređenje 

Multimedijalnog kulturnog centra i rekonstrukciju nerazvrstane ceste na području Mali Kartec, u 

ukupnom iznosu od 3.200.000,00 kn, također nisu realizirana. 

Rashodi i izdaci u promatranom razdoblju ostvareni su u iznosu od 33.466.392,44 kn, što je 16% više 

nego li prethodne godine, odnosno 39% od ove godine planiranih rashoda i izdataka koji ukupno 

iznose 86.832.574,00 kn. 

Rashodi za zaposlene tako su ostvareni u iznosu od 10.267.610,60 kn (48% od godišnjeg plana), dok 

materijalni rashodi iznose 9.058.565,32 kn (45%), financijski rashodi 280.066,34 kn (39%), pomoći 

410.787,87 kn (17%), naknade građanima i kućanstvima 601.352,09 kn (31%), te ostali rashodi 

2.273.417,90 kn (37%). Rashodi za nabavu nefinancijske imovine ostvareni su iznosu od 7.691.862,05 

kn (28%), dok izdaci za financijsku imovinu i otplate zajmova iznose 2.882.730,27 kn (46%). U 

strukturi ostvarenih rashoda i izdataka 68% čine rashodi poslovanja (2017. bili su 75%), 23% rashodi 
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za nabavu dugotrajne imovine (2017. bili su 13%) i 9% izdaci za otplatu glavnice primljenih zajmova i 

financijsku imovinu (2017. bili su 4%). 

Iako je razlika između ostvarenih konsolidiranih prihoda i rashoda negativna te iznosi 1.398.672,23 

kn, s prenesenim viškom prihoda iz prošle godine u iznosu od 4.614.443,12 kn ostvaren je ukupni 

višak prihoda od 3.215.770,89 kn. 

Bez rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 

članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 15 (petnaest) glasova «za»  donijelo je  

                                            POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ  

o izvršenju Proračuna Grada Krka za 2018. godinu 

 (vidi prilog predmetni Polugodišnji izvještaj …koji čini sastavni dio ovog zapisnika) 

 

Ad 3.  

Prijedlog I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Krka za 2018. godinu obrazložio je 

gradonačelnik Darijo Vasilić te istaknuo kako je Proračun Grada Krka za 2018. godinu 

usvojen je u iznosu od 86.832.574,00 kn s planiranim viškom prihoda Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Krka, Centra za kulturu Grada Krka i Dječjeg vrtića Katarina Frankopan od 

3.439.773,00 kn. 

 Ovogodišnjim Proračunam obuhvaćeni su planirani prihodi i rashodi nenadležnih proračuna 

(otočnih općina), i to za financiranje ustanova temeljem sporazuma o sufinanciranju, kao i svi 

vlastiti, odnosno nenamjenski prihodi proračunskih korisnika. Izmjenom Proračuna tako je 

predložen iznos od 90.094.080,09 kn prihoda i primitaka, 4.614.443,12 kn konsolidiranog 

prenesenog viška iz 2017. godine te 94.708.523,21 kn rashoda i izdataka. Višak prihoda u 

ovom slučaju čini 3.380.752,00 kn viška prihoda Grada Krka (Jedinstveni upravni odjel), 

1.222.127,00 kn viška prihoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Krka, 2.658,00 kn viška 

prihoda Centra za kulturu Grada Krka te 8.906,00 kn viška prihoda Dječjeg vrtića Katarina 

Frankopan. 

Do izmjene Proračuna, odnosno povećanja prihoda i primitaka za 6.701.279,09  kn (7,72%), 

povećanja prenesenog viška prihoda iz prethodne godine za 1.174.670,12 kn, kao i povećanja 

rashoda i izdataka za 7.875.949,21 kn (9,07%), došlo je zbog smanjenja očekivanog prihoda 

pomoći iz Državnog proračuna radi izmjena Zakona o financiranju jedinica lokalne i 

područne samouprave, zatim prenošenja projekta uređenja krčkog Multimedijalnog kulturnog 

centra u 2019. i 2020. godinu, uvođenja novog projekta modernizacije preostalog dijela javne 

rasvjete na području grada Krka, (financijskog) povećanja projekta rekonstrukcije 

nerazvrstane ceste na području Mali Kartec u gradu Krku te zamjene građevinskog zemljišta. 

Vezano uz projekt uređenja krčkog Multimedijalnog kulturnog centara, izmijenjena je 

dinamika njegove realizacije, što znači da su rashodi i izdaci iz 2018. preneseni u 2019. i 

2020.  godinu, budući da je za tu investiciju bio planiran primitak od kredita i pomoći u 

ukupnoj vrijednosti od 2.937.000,00 kn. Nadalje, uveden je novi projekt modernizacije 

preostalog dijela javne rasvjete na području grada Krka (tj. zamjena 600 postojećih energetski 

učinkovitim LED lampama) u iznosu od 3.030.000,00 kn za koji se, po povoljnim uvjetima, 

planira zaduživanje kod Hrvatske banke za obnovu i razvitak (HBOR), dok je projekt 

rekonstrukcije nerazvrstane ceste na području Malog Karteca povećan, i kao takav, radi 
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planiranog zaduživanja kod Erste & Steiermarkische banke, predviđen u cjelokupnom iznosu 

od 5.500.000,00 kn.  

Realizacija obje netom navedene investicije trebala bi krenuti krajem ove i biti dovršena 

tijekom naredne godine, iako su radi dobivanja suglasnosti za zaduživanje, u cijelosti 

planirane ove, pa je prema tome, i visina ukupnog Proračuna veća od očekivane realizacije. 

Uz to, radi zamjene građevinskog zemljišta čija je vrijednost 2.800.000,00 kn, predloženo je i 

povećanje prihoda od prodaje imovine, odnosno uvođenje nove pozicije rashoda za 

građevinsko zemljište u istom iznosu. 

Član odbora za proračun i financije David Mrakovčić istaknuo je da je predmetni Odbor,  

razmotrio prijedlog I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Krka za 2018. godinu, te prijedloge 

Odluka pod točkama 2.,4., 5. i 6.,  te na iste nije imao primjedbi.  

U raspravi po predmetnoj temi član vijeća Goran Marević postavlja pitanje vezano za stavku 

utroška sredstava za odvjetničke usluge koja je prilično visoka.  

Zatim stavku mjesnog prijevoza za Šotovento u iznosu od 7.500,00 kn, te iznosi primjedbu 

kako je bilo razgovora prije početka turističke sezone da bi mogli za područje Šotoventa 

organizirati učestaliji prijevoz s nekim od domaćih prijevoznika, međutim ništa po tom 

pitanju nije napravljeno.  

Vezano za Jedriličarski klub „Plav“ postavlja pitanje za plan izgradnje i iznos potrebnih 

sredstava za realizaciju projekta?   

Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako se troškovi za Odvjetničke usluge odnose na 

tri odvjetnička društva  Braut – Petrinić, Trinajstić – Brozović i Perković – Kovačić a tijekom 

ove godine je broj sudskih predmeta porasao.  

Vezano za mjesni prijevoz u gradu Krku je u ljetnim mjesecima organiziran turistički 

prijevoz, a obzirom da se Javni prijevoz tretira kao komunalna djelatnost treba pripremiti 

tender za dodjeljivanje koncesije.   

Za izgradnju hangara Jedriličarskog kluba „Plav“ u ovoj Proračunskoj godini osiguran je 

iznos od 380.000,00 kn  za iskope i  izgradnju temelja. Naredne godine planiran je daljnji 

nastavak izvođenja radova.   

Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 

članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 15 (petnaest) glasova «za»  donijelo je  

I. IZMJENU I DOPUNU PRORAČUNA GRADA KRKA ZA 2018. GODINU 

 (vidi prilog predmetnu I. Izmjenu i dopunu Proračuna Grada Krka za 2018. godinu koja čini sastavni 

dio ovog zapisnika) 

 

Ad 4. 

Kraće obrazloženje po prijedlogu Odluke o II. izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju 

Proračuna Grada Krka za 2018. godinu, iznio je gradonačelnik Darijo Vasilić. 
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Bez rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 

članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 15 (petnaest) glasova «za»  donijelo je  

O D L U K U 

o II. izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Krka za 2018. godinu 
               (vidi prilog predmetni prijedlog Odluke koja čini sastavni dio ovog zapisnika) 

 

Ad 5. 

Obrazloženje po prijedlogu Odluke o zaduživanju kod Erste&Steiermärkische Bank d.d. Rijeka 

za financiranje projekta Izgradnja ceste na Malom Kartecu u gradu Krku, iznijela je Dinka 

Pejnović.  

Proračunom Grada Krka za 2018. godinu, kao i Odlukom o izvršavanju proračuna Grada Krka za 

2018. godinu, u namjeri realizacije kapitalnog projekta izgradnje nerazvrstane ceste na području 

Malog Karteca u gradu Krku, planirano je zaduživanje u ukupnom iznosu od 5.500.000,00 kn. 

Zakonom o proračunu propisano je da Gradonačelnik sklapa ugovor o zaduživanju temeljem 

donesenog Proračuna, ali uz prethodnu suglasnost Vlade Republike Hrvatske, koja će biti zatražena po 

donošenju ove Odluke. Kako za pribavljanje kredita, sukladno Zakonu o javnoj nabavi, nije potrebno 

provoditi postupak nabave, kredit je ponudila Erste & Steiermärkische banka d.d. Rijeka uz sljedeće 

uvjete: fiksnu kamatnu stopu od 2,0%, na rok od pet godina bez počeka uz kvartalnu dinamiku otplate 

glavnice i kamate, naknadu za odobrenje kredita od 0,1%, naknadu za rezervaciju od 0,00% godišnje 

na iznos odobrenih, a neiskorištenih sredstava, te uz instrument osiguranja kredita tj. zadužnicu.  

Međutim, prijevremena otplata glavnice kredita, u cijelosti ili djelomično, planira se nakon realizacije 

projekta, odnosno realizacije odobrenih sredstava iz Programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske za 

razdoblje 2014. - 2020. u iznosu od 4.287.417,25 kn, i to posredstvom Mjere 07 (Podmjera 7.2; Tip 

operacije 7.2.2. Ulaganje i građenje nerazvrstanih cesta).   

Bez rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 

članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 15 (petnaest) glasova «za»  donijelo je  

O D L U K U 

o zaduživanju kod Erste&Steiermärkische Bank d.d. Rijeka za financiranje 

projekta Izgradnja ceste na Malom Kartecu u gradu Krku 
             (vidi prilog predmetni prijedlog Odluke koja čini sastavni dio ovog zapisnika) 

Ad 6. 

Prijedlog Odluke o zaduživanju kod Hrvatske banke za obnovu i razvitak za financiranje 

projekta Modernizacija postojeće javne rasvjete u dijelu grada Krka, obrazložila je Dinka 

Pejnović, te istaknula sljedeće: Proračunom Grada Krka za 2018. godinu, kao i Odlukom o 

izvršavanju proračuna Grada Krka za 2018. godinu, s ciljem realizacije kapitalnog projekta 

modernizacije postojećeg dijela javne rasvjete na području grada Krka, planirano je zaduživanje u 

ukupnom iznosu od 3.030.000,00 kn. 

Zakonom o proračunu propisano je da Gradonačelnik sklapa ugovor o zaduživanju temeljem 

donesenog Proračuna, ali uz prethodnu suglasnost Vlade Republike Hrvatske, koja će biti zatražena po 

donošenju ove Odluke. Sam kredit bit će ugovoren s Hrvatskom bankom za obnovu i razvitak (HBOR) 

koja za projekte energetske obnove sustava javne rasvjete nudi povoljne uvjete kreditiranja iz 



7 
 

programa ESIH, i to uz sljedeće uvjete: dugoročni kunski kredit s rokom korištenja do 31. srpnja 2019. 

godine, rokom otplate od deset godina (uključujući poček od šest mjeseci) i jednakim polugodišnjim 

uzastopnim ratama, fiksnom godišnjom kamatnom stopom od 0,1%, zateznom kamatom usklađenom s 

važećom Odlukom o kamatnim stopama HBOR-a, bez naknade za obradu kredita i rezervaciju 

sredstava te uz standardni instrument osiguranja kredita za ovu vrstu financiranja (uključujući, pored 

ostalog, mjenice i zadužnice korisnika kredita). 

 Bez rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 

članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 15 (petnaest) glasova «za»  donijelo je  

O D L U K U 

o zaduživanju kod Hrvatske banke za obnovu i razvitak za financiranje projekta 

Modernizacija postojeće javne rasvjete u dijelu grada Krka 
             (vidi prilog predmetni prijedlog Odluke koja čini sastavni dio ovog zapisnika) 

Ad 7. 

Obrazloženje po prijedlogu  Odluke o donošenju III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana 

uređenja UPU 1 – Krk (NA1, R11, R38, R310, R311), iznije su Mladen Kardum ing. 

građ.,.predstavnik tvrtke Planimetar d.o.o. koja je izrađivač plana i Gradonačelnik Darijo 

Vasilić.   

II. Izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja UPU 1 - Krk (NA1, R11, R38,R310, R311) izrađene 

su temeljem Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja UPU 1- Krk (NA1, 

R11, R38, R310, R311) i postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja dijela poslovne Zone 

29 na predjelu Sv. Petar u gradu Krku čime je određen opseg izmjena, dok se ostali dijelovi UPU-a ne 

mijenjaju.  

Naime, zadaća III. Izmjena i dopuna UPU-1 Krk ogleda se u kreiranju prostorno-planskih preduvjeta 

za redefiniranje prometnog rješenja na županijskoj cesti Ž 5016, između prometnica planskih oznaka 

U-33, U-3, U-6, IS-2 (Ž 5106) te buduće ceste prema Lunti (tzv. zapadne gradske zaobilaznice) u 

smislu korekcije kružnog toka (rotora), radi što bolje protočnosti vozila. Budući da UPU 1 - Krk 

omogućuje realizaciju svih zahvata unutar obuhvata DPU-a dijela poslovne Zone 29 na predjelu Sv. 

Petar u gradu Krku, pokazalo se nepotrebnim da su za isto područje na snazi oba plana. S obzirom na 

to da je potrebno redefinirati prometno rješenje u oba plana, a da je već UPU-om dovoljno detaljno 

određen sustav prometa i komunalne infrastrukture, kao najpogodnije utvrđeno je rješenje da se novo 

prometno rješenje kružnog toka s pripadajućim izmjenama ugradi u UPU, a DPU, u jedinstvenom 

postupku, stavi van snage. 

Sama korekcija prometnog rješenja očituje se u tome da su dva privoza planirana na sjevernoj strani 

kružnog toka zamijenjena jednim, čime je kružni tok s pet privoza supstituiran onim s četiri privoza.  

Takvim prometnim rješenjem smanjen je centralni rotor, a time i njegov promjer, što će rezultirati 

smanjenjem potrebne površine za razvoj raskrižja, kao i manjim troškovima prilikom otkupa 

potrebnog zemljišta. Izgradnjom kružnog raskrižja tako će se, naposljetku, omogućiti sigurno i 

kvalitetno kretanje vozila u svim predviđenim smjerovima, a s obzirom na predviđenu izgradnju 

pješačkih staza (unutar zone zahvata raskrižja), i veća sigurnost pješaka, kao i svih ostalih sudionika u 

prometu. 

 U nastavku realizacije ovog projekta slijedi izrada glavnog projekta, ishođenje građevinske dozvole te 

izrada parcelacijskog elaborata, odnosno rješavanje imovinsko-pravnih odnosa. 
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Član vijeća Goran Marević postavlja pitanje koji su rokovi izgradnje kružnog toka kod Plodina i da 

li je u plan predviđena i izgradnja totema. 

Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako je planirani rok izgradnje za kružni tok kod Plodina u 

2020. godini, a izgradnja totema nije predviđena planom, već je planom predviđeno uglavnom 

rješavanje cesta. 

     

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada 

Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 15 (petnaest) glasova «za»  donijelo je  

O D L U K U 

o donošenju III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja UPU 1 – Krk (NA1, 

R11, R38, R310, R311) 
             (vidi prilog predmetni prijedlog Odluke koja čini sastavni dio ovog zapisnika) 

 

Ad 8. 

 

Kraće obrazloženje po prijedlogu Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja 25 – 

kamp Glavotok (T3), obrazložila je Ines Galjanić te istakula da se Plan se donosi za područje 

obuhvata određeno u PPUG Grada Krka, grafičkim dijelom - kartografski prikaz 3b Uvjeti 

korištenja i zaštite prostora u mjerilu 1:25 000 i 4F Građevinska područja: Brzac, Milohnići, 

Linardići u mjerilu 1:5000.   

Ciljevi donošenja ovog prostornog plana jesu unapređenje uređenja Kampa Glavotok (T3) i 

komunalne infrastrukture, te racionalno korištenje i zaštita prostora u odnosu na planirani i 

postojeći broj korisnika, vrijednost i posebnosti krajobraza, prirodnih i kulturno-povijesnih te 

ambijentalnih cjelina. 

Član vijeća Goran Marević predložio je da bi takav plan bilo potrebno  donijeti i za naše 

kampove Politin i Ježevac. U naša dva navedena kampa tvrtka Valamar radi šta hoće, broj 

mobil kućica nije ograničen a i nije utvrđeno još mnogo drugih vrlo bitnih odrednica, važnih 

za grad.  

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada 

Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 15 (petnaest) glasova «za»  donijelo je  

O D L U K U 

o donošenju Urbanističkog plana uređenja 25 – kamp Glavotok (T3) 
             (vidi prilog predmetni prijedlog Odluke koja čini sastavni dio ovog zapisnika) 

 

Ad 9. 

 

Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja dijela područja “Zona 29“ 

na predjelu Sv. Petar u gradu Krku, oblazložio je predstavnik tvrtke Planimetar Mladen 

Kardum ing. građ.  

Detaljni plan uređenja dijela poslovne Zone 29 na predjelu Sv. Petar u gradu Krku donesen je 

2007., dok su se 2012., 2014. i 2016. godine odvijale njegove izmjene i dopune.  

Potreba provođenja postupka stavljanja izvan snage važećeg DPU-a utvrđena je Odlukom o 

izradi III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja UPU 1 - Krk (NA1, R11, R38, R310, 

R311), kao i postupkom stavljanja izvan snage DPU-a dijela poslovne Zone 29 na predjelu Sv. 

Petar u gradu Krku. Naime, zadaća stavljanja izvan snage predmetnog DPU-a, ogleda se u 

kreiranju prostorno-planskih preduvjeta za redefiniranje prometnog rješenja na županijskoj 

cesti Ž 5016, između prometnica planskih oznaka U-33, U-3, U-6, IS-2 (Ž 5106) te buduće 

ceste prema Lunti (tzv. zapadne gradske zaobilaznice) u smislu korekcije kružnog toka 



9 
 

(rotora), radi što bolje protočnosti vozila, ali i veće sigurnosti ostalih sudionika u prometu. 

Budući da UPU 1 - Krk omogućuje realizaciju svih zahvata unutar obuhvata DPU-a, pokazalo 

se nepotrebnim da su za isto područje na snazi oba plana. 

 S obzirom na to da je potrebno redefinirati prometno rješenje u oba plana, a da je već UPU-

om dovoljno detaljno određen sustav prometa i komunalne infrastrukture, kao najpogodnije 

utvrđeno je rješenje da se novo prometno rješenje kružnog toka s pripadajućim izmjenama 

ugradi u UPU, a DPU, u smislu pojednostavljenja provedbe prostorno-planske dokumentacije, 

stavi van snage.  

Tome u prilog ide i činjenica da je Zakonom o prostornom uređenju ukinuta kategorija 

detaljnih planova uređenja. 

 

Bez rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 

članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 15 (petnaest) glasova «za»  donijelo je  

O D L U K U 

o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja dijela područja “Zona 29“ na 

predjelu Sv. Petar u gradu Krku 
             (vidi prilog predmetni prijedlog Odluke koja čini sastavni dio ovog zapisnika) 

 

Ad 10. 

 

Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela područja 

Radićeve ulice u gradu Krku, obrazložio je predstavnik tvrtke Planimetar Mladen Kardum 

ing. građ. te istaknuo sljedeće: Detaljni plan uređenja dijela Radićeve ulice u gradu Krku 

donesen je 2005. Godine. Izrada izmjena i dopuna Plana rezultat je kontinuiranog procesa 

planiranja koji se temelji na praćenju i ocjenjivanju stanja u prostoru. Obzirom na protek 

dugogodišnjeg vremenskog razdoblja od donošenja Detaljnog plana uređenja dijela područja 

Radićeve ulice u gradu Krku, uvjeti gradnje kao i ostali uvjeti koji su određeni za građevnu 

česticu D-5 ne zadovoljavaju današnje potrebe. Izmjene i dopune Plana pokrenute su na 

inicijativu vlasnika čestice Valamar Riviere d.d. a u svrhu realizacije gradnje / rekonstrukcije 

građevina na predmetnoj čestici, kao i izmjene ostalih uvjeta vezanih na realizaciju ovog 

zahvata prema potrebama vlasnika.  

U raspravi po prijedlogu Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja 

dijela područja Radićeve ulice u gradu Krku, član vijeća David Mrakovčić iznosi kako je na 

području plana izgrađena nelegalna građevina za koju svi znamo i da ne bi trebali 

dozvoljavati donošenje planova kako bi se građevina legalizirala, već bi trebali donijeti 

odluku kojom bismo dali do znanja da Grad kao institucija ne podržava ilegalna djela,  bez 

obzira što se radi o velikoj i moćnoj tvrtki. 

Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako je kroz postupak legalizacije prošlo 8.600 

objekata u građevinskom i poljoprivrednom području pa tako i u zaštićenim zonama. 

Objekat koji gradi tvrtka Valamar gradi se u skladu s Urbanističkim planom UPU1 Krk. 

Vrijeme je kad se Detaljni planovi ukidaju i da nema ovog plana, zgrada bi bila u skladu s     

Urbanističkim planom UPU1 Krk. 

Grad ne odobrava bespravnu gradnju, koju je naposljetku i prijavio Građevinskoj inspekciji. 

Član vijeća Goran Marević izjavio je kako tvrtka Valamar radi što želi,  te da su njihove 

namjere  daleko od iznesenog.  

Građevinska inspekcija je stigla na teren tek kada je zgrada dovršena. 

U raspravu se ponovo  uključio gradonačelnik Darijo Vasilić koji je opetovano potvrdio 

kako Grad ne podržava gradnju bez građevinske dozvole, te da je inspekcija dozvolila 
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zatvaranje objekta stolarijom prije zatvaranja gradilišta, kako u međuvremenu ne bi nastale 

štete na objektu.  
 

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada 

Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 11 (jedanaest) glasova «za»  i 4 (četiri) 

«protiv»  donijelo je  

O D L U K U 

o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela područja Radićeve ulice 

u gradu Krku 
(vidi prilog predmetni prijedlog Odluke koja čini sastavni dio ovog zapisnika) 

 

 

Ad 11. 

 

Izvješće o provedenoj stručnoj analizi zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja osnovanosti 

pokretanja postupka za izradu i donošenje, odnosno izmjenu i dopunu prostornoplanske 

dokumentacije za 2017. godinu, obrazložila je InesGaljanić te istaknula da se temeljem 

Zakona o prostornom uređenju, jednom godišnje podnosi se izvješće o zaključcima stručne 

analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupka za izradu 

i donošenje, odnosno izmjene i dopune prostorno-planske dokumentacije. Izvješćem za 2017. 

godinu tako je obuhvaćeno 38 zahtjeva fizičkih i pravnih osoba (dvostruko više nego li prošle 

godine), i to za izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Krka, Urbanističkog plana 

uređenja UPU 1 - Krk, Urbanističkog plana uređenja UPU 2 - Kornić, Detaljnog plana 

uređenja dijela područja Radićeve ulice u gradu Krku te Urbanističkog plana uređenja Torkul, 

odnosno za stavljanje izvan snage Detaljnog plana uređenja dijela poslovne Zone 29 na 

predjelu Sv. Petar u gradu Krku, Detaljnog plana uređenja dijela područja Radićeve ulice u 

gradu Krku, Detaljnog plana uređenja Pahlić - Marušić u Zoni 21 na području Kartec u gradu 

Krku te Detaljnog plana uređenja Zone 26 u gradu Krku.  

Najveći broj tih zahtjeva, njih 29, odnosio se upravo na izmjene Prostornog plana uređenja 

Grada Krka, točnije na širenje granica građevinskih područja naselja Grada Krka, odnosno na 

utvrđivanje novih uvjeta gradnje ili izmjenu postojećih. Nastavno na to, a u cilju 

sveobuhvatne izmjene Prostornog plana uređenja Grada Krka, 2017. godine, ugovorena je 

izrada Prostorno-programske analize građevinskih područja naselja na području Grada Krka, 

kao i Prostorno-programska analiza građevinskih područja naselja za izdvojene namjene izvan 

naselja na području Grada Krka. 

 Temeljem tih analiza utvrdit će se opravdanost i mogućnosti povećanja građevinskih 

područja naselja, kao i ostali potrebni segmenti i postupci u pogledu usklađivanja Prostornog 

plana uređenja Grada Krka s Prostornim planom uređenja Primorsko-goranske županije, kao i 

sa Zakonom o prostornom uređenju. 

Raspravu po predmetnoj temi otvorio je član vijeća Darko Purić upitavši znači li to uskoro 

mijenjanje granica građevinskog područja?  

Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je da se granice građevinskih područja nisu 

mijenjale od 2007. godine.  

Uvjeti Županijskog plana za izmjenu granica jesu da sadašnje građevinsko područje bude 

izgrađeno 80 %.  

Službe Grada  trenutno provode analizu građevinskog područja kako bi utvrdili stvarno stanje 

izgrađenosti građevinskog područja.  

 

Član vijeća Goran Marević postavio je pitanje može li se na uvid dobiti zahtjeve koji su 

predali građani za proširenje građevinske zone? 
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Ines Galjanić odgovorila je kako navedeno Izvješće nikad nije sadržavalo osobne podatke 

podnositelja, već samo područje za koje se zahtjev odnosi, a sadašnji Zakon o zaštiti podataka 

i Uredba GDPR-a, također ne dozvoljavaju iznošenje osobnih podataka podnositelja, dok su 

tražena područja proširenja građevinskih zona sadržana u ovom izvješću.  

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada 

Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 15 (petnaest) glasova «za»  donijelo je  

Z A K L J U ČA K 

Prima se na znanje Izvješće o provedenoj stručnoj analizi zaprimljenih inicijativa  u 

svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupka za izradu i  donošenje, odnosno 

izmjenu i dopunu prostorno planske dokumentacije  za  2017. godinu. 

 

Ad 12. 

 

 Član vijeća Ante Čabraja postavlja sljedeća pitanja: 

1. Izvješće  o stanju gostiju u gradu Krku prijavljenih putem aplikacije e visitor?  

Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je da će se postavljeno pitanje uputiti Turističkoj 

zajednici Grada Krka u cilju dobivanja podataka.  

2. U nastavku sjednice član vijeća Ante Čabraja pohvaljuje turistički prijevoz, smatra da 

bi trebalo poduzeti određene korake kako bi nam grad bio čišći, jer se mnogi građani 

žale na čistoću gradskih površina i plaža, te da li se planira šta u vezi gradske čistoće i 

odvoza smeća, osobito iz starogradske jezgre?  

Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako je za 2019. godinu planiran iznos od 

500.000,00 kn za sufinanciranje nabavke i ugradnje setova polupodzemnih spremnika tipa 

Molok, koji će se ugraditi na 5 lokacija eko otoka u gradu Krku i to na lokaciji  Veli Park - 

ispred zgrade Gradske uprave, na Portapissani, kod Sjevernog ulaza u grad – kod fratri, na 

autobusnom kolodvoru i u ulici Narodnog Preporoda. 

Tvrtka Vecla d.o.o. svakako će povesti više računa o čistoći plaža i čišćenju algi sa stepeništa 

na plažama. 

 Član vijeća David Mrakovčić predložio je novu organizaciju radnog vremena 

gradske uprave Grada Krka na način da se jedan dan u tjednu radi produženo, a petak 

kraće.  

Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako iskustava Općine Baška i Ureda za 

graditeljstvo PGŽ, Ispostave Krk  pokazuju da nema potrebe raditi jedan dan u tjednu 

produženo, jer  građani nemaju navike u popodnevnim satima  rješavati administrativna 

pitanja Ukoliko se uvidi potreba za istim, nastojat ćemo radno vrijeme prilagoditi potrebama 

građana, a ove zime testirat ćemo taj model.  

Drugo pitanje člana vijeća Davida Mrakovčića bilo je koliki je ukupni  iznos sredstava 

utrošen na organizaciju manifestacije Krk Music fest? 

Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako je TZ Grada Krka organizirala 

manifestaciju, a Grad Krk je sudjelovao u sufinanciranju.  
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O postavljenom pitanju zatražiti ćemo podatke TZ Grada Krka te ih naknadno dostaviti.  

 Član vijeća Berislav Manestar postavlja pitanje o mogućnosti asfaltiranja ceste od 

Caffe bara Vignole do Fratri (sporedna makadamska cesta) ? 

 

Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako planiramo urediti tu dionicu kao pješačku 

komunikaciju.  

 

 Član vijeća Goran Marević vraća se na pitanje postavljeno u tč. 8. Dnevnog reda, bi 

li se mogao donijeti plan o uređenju kampa Politin? Nadalje ističe kako komunalni 

redar ne izlazi na teren redovito, kako su iza 15. lipnja, kad stupa na snagu Odluka o 

privremenoj zabrani izvođenja radova na području Grada Krka podnesene prijave o 

obavljanju građevinskih radova na hotelu u izgradnji „Maritim“ i da gradske službe 

nisu  reagirale.  

Smatra da, ukoliko će se radovi izvoditi treba izmijeniti predmetnu Odluku ili donijeti 

Zaključak o odobrenju obavljanja radova za pojedince kojima je to potrebno.  

U nastavku postavlja pitanje da li Caffe bar „Volsonis“ i Caffe bar „Vili“ plaćaju gradu Krku 

utrošak struje i vode na terasama koje koriste?  

 
Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako se razmišlja o inicijativi da se krene u 

ciljane izmjene prostornih planova, iz razloga jer su kampovi pretrpani mobilnim kućicama.  

Svakako bi bilo potrebno pokušatin urediti i ograničiti kapacitete kampova.  

Vezano uz pridržavanje Odluka, nadzor nad prijavom za gradnju hotela „Maritim“ je 

proveden, uklonjeni su kontejneri sa gradilišta i izvješće prometnog redara pokazuje da je u 

vremenu od 07. srpnja do danas na lokalitetu izgradnje Hotela „Maritim“ naplaćeno 18 kazni 

za nepropisno parkiranje.   

Vezano za naplatu struje i vode na javnoj površini - terasi koju koriste Caffe bar „Volsonis“ i 

Caffe bar „Vili“, „Volsonis“ koristi vlastitu struju i vodu iz poslovnog prostora, a Caffe bar 

„Vili“ podmiruje Gradu obveze za struju i vodu.     

 

 

Kako  više nije bilo postavljenih vijećničkih pitanja, a dnevni red sjednice bio je iscrpljen, 

predsjednik Gradskog vijeća Grada Krka zaključio je rad sjednice u 21.30 sati.  

 

   
ZAPISNIK SASTAVILA                                 PREDSJEDNIK                                                                                                               

Mladena Matejčić                                                                      Gradskog vijeća Grada Krka  

                                                                                  Marinko Pavlić                         

 

 

 

 


